
Lokalafdelingen for Skibby området

Møde i Lokalbestyrelsen tirsdag den 2. maj 2023 kl. 9.15 i lokale 3,
Ældrecentret, Nyvej 7B Skibby

Bestyrelsens medlemmer:
Kirsten Nørskov (formand), Frede Vittrup Christensen (næstformand), Jørgen Jannerup, 
Gitte Svendsen, Lise Lotte Due, Benny Andersen (kasserer), Inge Askjær (sekretær). 
Suppleanter: Anny Lorenzen, Anne-Grethe Adolfsen, Susanne Bettina Jørgensen
Afbud: Gitte Svendsen.

Referat

1.
Godkendelse af dagsordenen
Godkendt

2.
Godkendelse af referat fra sidste møde den 11. april 2023
Godkendt

3.
Meddelelser fra formanden/næstformanden
Kirsten orienterede:
- Åse Christensen, aktivitetsleder for motionsven for hjemmeboende borgere ønsker at 

stoppe nu. Der ansøges om ny leder via nyhedsbrevet.
- Finn Petersen, Ørnevænget 61, vil gerne være ”hjælpende hånd”.
- Lise Høst, konsulent fra Ældre Sagen deltager i bestyrelsesmødet den 5. september.
- Lene Lindedam har forslag til en tur til Småland i september måned. Bestyrelsen 

foreslår, at udsætte turen til foråret 2024. 
- Nordea har givet besked om, at pr. 1. juli 2023 indføres ny beløbsgrænse for 

straksoverførelser i Netbank og mobilbank på kr.100.000,- om dagen.
- Mødet med Nordea og nærpolitiet om svindel var velbesøgt.
- Ved konstituerende møde i koordinationsudvalget den 25. april var der besøg af 

mediekonsulent fra Lokalavisen Tonny Peter Hansen, som fortalte om muligheder for 
forskellige temaer, som man kan benytte Lokalavisen med. Han orienterede bl.a. om 
Rudersdalmodellen. Det er en måde at få hele aktivitetsprogrammet med i den lokale 
ugeavis flere gange om året. Bestyrelsen besluttede, at vi ikke går med i et sådan 



program, da vi oplyser om vore aktiviteter i vores lokale blad, og vi annoncerer aldrig i 
Lokalavisen, men Hornsherred lokalavis.

- Sekretærens P.C. er gået i udu, er repareret tidligere. Bestyrelsen bevilliger en ny.
Frede orienterede:
- Er godt i gang med at indsamle stof til det kommende blad.

4.
Økonomi
Regnskabet for 1. kvartal er godkendt af Ældre Sagen og indsendt.
Økonomien efter ”Danmark spiser sammen” har givet et lille underskud.

5.
Tilskud til Litteraturkreds 2 til forårstur
Lisbeth Steensgaard har ansøgt om tilskud til forårstur. De skal på tur i Tove Ditlevsens 
spor i København. Bestyrelsen har bevilliget kr.1.000,-.

6.
Influenzavaccination 2023
Kirsten har kontaktet Apoteker Ole Witek. De vil gerne samarbejde igen. Dog ved de 
endnu ikke hvad Sundhedsstyrelsen og regionerne åbner op for i den kommende 
vaccinationsperiode. Men der arbejdes på, at beholde de eksisterende aftaler omkring 
samarbejdet. 
Ældre Sagen bestiller lokale til tirsdag den 10. oktober 2023. 

7.
Tripturene
Jytte Hedlund, som står for Tripturene, har valgt at stoppe med at arrangere ture og 
udflugter med udgangen af 2023. Hun skriver, at det er et stort arbejde at planlægge og 
gennemføre aktiviteterne. Tilslutningen har heller ikke været særlig stor. 
Lene Lindedam vil blive spurgt, om det er noget for hende, ellers søger vi en ny 
aktivitetsleder via nyhedsbrevet.

8.
Besigtigelse af lokale i Onsved med henblik på oprettelse af herreværelse
Formand og næstformand har været på besigtigelse af lokale i Onsved med henblik på 
oprettelse af herreværelse.
Lokalet findes egnet, dog er der ikke faciliteter til at oprette madlavningshold, da køkkenet 
ikke er ret stort. 
Ellers var lokalet stort og det kan rumme 50 personer.
Peter Kjeldsen har været interesseret i at opstarte dette, Benny Andersen vil gerne være 
behjælpelig. Peter og Benny vil komme med et oplæg i forhold til økonomi og 
egenbetaling.

9.
Social humanitære, alle grene
”Danmark spiser sammen” arrangementet den 28. april på Nyvej var en stor succes. Der 
var 87 deltagere. Dejlig mad, festlig underholdning af Skipperlaks og en god stemning. Der



var også mange nye ansigter. Bestyrelsen besluttede, at fremover skal der til disse ”spis 
sammen” arrangementer være underholdning.
Inge orienterede om, at vågetjenesten har været til en del orienteringsmøder i 
hjemmeplejegrupper i Frederikssund kommune. Har også fået god kontakt til både den ny 
leder på Attendo og på Tolleruphøj/Solgården.
Bestyrelsen foreslog at få kontakt til Nordhøj igen med henblik på samarbejde. Kirsten vil 
kontakte leder Bettina Routhe Wiegård for en mødedato. Deltagere fra Ældre Sagen bliver
Lise Lotte Due, Else Flensted, Gitte Svendsen, Kirsten Nørskov og Inge Askjær.

10.
Referater fra møder, man har deltaget i siden sidst
a.
Kirsten har været til distriktsudvalgsmøde den 18. april. Bente Christensen blev valgt til ny 
formand, Ivar Juhl blev ny næstformand, Annemette Sonnichsen blev kasserer.
b.
Den 25. april var der konstituerende udvalgsmøde i koordinationsudvalget.
Bestyrelsen i Slangerup lokalafdeling er trådt tilbage den 20. april 2023, da det ikke 
lykkedes at fuldføre bestyrelseskonstitueringen. Der afholdes ekstraordinært årsmøde til 
efteråret. Konsulent Lise Høst er behjælpelig med sagen.
c.
Den 27. april var Kirsten til et Årsrapportmøde i Fredericia. Det omhandlede mest 
økonomi. Benny, kassereren var forhindret i at deltage.
Den fungerende landsformand Birger Rasmussen, direktør Bjarne Hastrup og Ældre 
Sagens økonomichef Jens Søndergård fortalte om Ældre Sagens økonomi.

11. 
Medlemsblad/hjemmeside/IT
Der vil komme et indlæg i næste blad om vores bisidderfunktion.
Hjemmesiden: det går godt med vores nye webmaster, denne har forbedret hjemmesiden.
ITcafe: Er stoppet for sæsonen.

12.
Eventuelt
Frokost for de frivillige ledere er tirsdag, den 13. juni kl. 13 i spisestuen på Nyvej.

13.
Næste møde
Tirsdag, den 13. juni kl. 9.15 på Nyvej


